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Obecné zastupiteľstvo vo Vavrišove 

  

ZÁPISNICA 

z  rokovania obecného zastupiteľstva konaného dňa 04. decembra 2019 o 16,30 h v malej 

zasadačke Obecného úradu vo Vavrišove 

___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní: Ľubica Chlebová – starostka obce 

Poslanci: Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Jozef Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková, Mgr. 

Vladimír Švec 

Mgr. Marek Ferianc – ospravedlnený  

Danuša Beláková – hlavná kontrolórka 

Overovatelia: Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč 

Zapisovateľka: Martina Veselovská 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa  

3. Schválenie programu rokovania 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Správa hlavnej kontrolórky z vykonanej kontroly plnenia úloh vyplývajúcich pre 

obec Vavrišovo zo zákona č. 54/2019 Z. z. o ochrane oznamovateľov protispoločenskej 

činnosti a o zmene a doplnení niektorých zákonov. 

6. Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce na I. polrok 2020 

7. Rozpočtové opatrenia 17, 18, 19/2019 – na vedomie 

8. Rozpočtové opatrenie 20/19 – na schválenie 

9. Dotácia pre CVČ Mesta Liptovský Hrádok 

10. VZN č. 5/2019 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady 

11. Schválenie ceny za služby denného stacionára na rok 2020 

12. Rozpočet obce Vavrišovo na roky 2020 – 2022 

13. Vysporiadanie vlastníckych práv k pozemkom v lokalite Za mlynom zapísaných na LV  

1900 – 1907, k. ú. Vavrišovo  

14. Interpelácie poslancov, rôzne a záver  

- rozsvietenie vianočného stromčeka 

 - žiadosť o kúpu pozemkov, investičný zámer – písomná informácia  

 

V úvode prítomných privítala pani starostka.  

Starostka obce skonštatovala, že  rokovanie OZ sa uskutočňuje podľa pozvánky č. 690/2019 

s programom uvedeným v pozvánke. Zo zasadnutia sa ospravedlnil poslanec Mgr. Marek 

Ferianc. Obecné zastupiteľstvo  je uznášania schopné. Rokovanie je zaznamenávané na 

audiozáznam. 

 

K bodu 1 až 4.  

 

Poslanci volili návrhovú komisiu v zložení – Ing. Marek Lesák – predseda, Mgr. Jozef Šuchtár, 

Jozef Flajs - členovia 

 

Uznesenie č. 88/2019 – zloženie návrhovej komisie 
Počet poslancov: 6 
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Počet hlasujúcich poslancov: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák,  Mgr. Jozef Šuchtár, Mgr. Vladimír Švec, 

Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák,  Mgr. Jozef Šuchtár, Mgr. Vladimír Švec, Tibor Trepáč, Ing. Eva 

Trnková  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Za overovateľov zápisnice boli určení: Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč 

Za zapisovateľku zápisnice bola určená: Martina Veselovská 

 

Uznesenie č. 89/2019 
Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 -  Jozef Flajs, Marek Lesák,  Mgr. Jozef Šuchtár, Mgr. Vladimír Švec, 

Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 6 -  Jozef Flajs, Marek Lesák,  Mgr. Jozef Šuchtár, Mgr. Vladimír Švec, Tibor Trepáč, Ing. Eva 

Trnková  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Schvaľovanie programu.  

Poslanci schválili návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva bez doplnenia 

jednomyseľne. 
Program: 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa  

3. Schválenie programu rokovania 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Správa hlavnej kontrolórky z vykonanej kontroly plnenia úloh vyplývajúcich pre 

obec Vavrišovo zo zákona č. 54/2019 Z. z. o ochrane oznamovateľov protispoločenskej 

činnosti a o zmene a doplnení niektorých zákonov. 

6. Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce na I. polrok 2020 

7. Rozpočtové opatrenia 17, 18, 19/2019 – na vedomie 

8. Rozpočtové opatrenie 20/19 – na schválenie 

9. Dotácia pre CVČ Mesta Liptovský Hrádok 

10. VZN č. 5/2019 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady 

11. Schválenie ceny za služby denného stacionára na rok 2020 

12. Rozpočet obce Vavrišovo na roky 2020 – 2022 

13. Vysporiadanie vlastníckych práv k pozemkom v lokalite Za mlynom zapísaných na LV  

1900 – 1907, k. ú. Vavrišovo  

14. Interpelácie poslancov, rôzne a záver  

- rozsvietenie vianočného stromčeka 

 - žiadosť o kúpu pozemkov, investičný zámer – písomná informácia  

 

Uznesenie č.  90/2019 
Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák,  Mgr. Jozef Šuchtár, Mgr. Vladimír Švec, 

Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák,  Mgr. Jozef Šuchtár, Mgr. Vladimír Švec, Tibor Trepáč, Ing. Eva 

Trnková  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 
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Starostka oboznámila prítomných poslancov so splnením uznesení zo zasadnutia OZ zo dňa 

02.10.2019 č. 78 - 88.  

 

Uznesenie č. 91/2019 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef 

Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. 

Eva Trnková  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

1. K bodu 5 (Správa hlavnej kontrolórky obce z vykonanej kontroly plnenia úloh vyplývajúcich 

pre obec Vavrišovo zo zákona č. 54/2019 Z. z. o ochrane oznamovateľov protispoločenskej 

činnosti a o zmene a doplnení niektorých zákonov). 

 

Poslancom bola Správa hlavnej kontrolórky zaslaná s materiálmi pred konaním zasadnutia 

obecného zastupiteľstva. Hlavná kontrolórka v stručnosti oboznámila poslancov so svojou 

správou. Neboli predložené žiadne pripomienky. Poslanci správu hlavnej kontrolórky vzali na 

vedomie. 

 

Uznesenie č. 92/2019 – správa hlavnej kontrolórky 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef 

Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. 

Eva Trnková  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 6 (Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce na I. polrok 2020) 

 

Podklad k tomuto bodu rokovania bol poslancom doručený, pripomienky a doplňujúce návrhy 

nepredložili. Plán bol zverejnený na úradných tabuliach a websídle obce, pričom bola dodržaná 

stanovená lehota 15 dní pred schvaľovaním. Poslanci schválili plán kontrolnej činnosti hlavnej 

kontrolórky na  I. polrok 2020 bez pripomienok a zároveň ju poverili vykonaním kontrol. 

 

Uznesenie č. 93/2019 – Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na I. polrok 2020 

 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef 

Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef  Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. 

Eva Trnková  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 
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K bodu 7  (Rozpočtové opatrenia 17,18,19/2019 – na vedomie) 

Podklady k tomuto bodu rokovania boli poslancom doručené. 

O rozpočtových opatreniach v stručnosti poslancov oboznámila starostka obce. Pripomienky a 

dotazy zo strany poslancov neboli. Poslanci rozpočtové opatrenia vzali na vedomie. 

 č. 17/2019,  ktorým sa povoľuje prekročenie  príjmov a prekročenie výdavkov o celkovú 

sumu 989,- Eur, 

 č. 18/2019,  ktorým sa povoľuje presun v rámci výdavkov o celkovú sumu 674,-  Eur,  

 č. 19/2019,  ktorým sa povoľuje presun v rámci výdavkov o celkovú sumu 6 519,-  Eur,  

  

Uznesenie č. 94/2019 

 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 -  Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef 

Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. 

Eva Trnková  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 8 (Rozpočtové opatrenia 20/2019 – na schválenie) 

Podklad k tomuto bodu rokovania bol poslancom doručený s ostatnými materiálmi. 

O rozpočtovom opatrení informovala poslancov starostka obce. Pripomienky a dotazy zo strany 

poslancov neboli.  

Ing. Trnková sa informovala, či máme vyrovnané všetko, čo sa týka sporu s p. Šmihulom. 

Starostka informovala, že do dnešného dňa je vyplatené všetko, čo bolo súdom určené. Taktiež 

boli uhradené právne služby súvisiace s uvedeným súdnym sporom od roku 2012 do rozhodnutia 

okresného súdu v decembri 2018, vrátane odvolacieho konania v januári 2019. 

Poslanci schválili rozpočtové opatrenie č. 20/2019,  ktorým sa povoľuje prekročenie  príjmov 

a prekročenie výdavkov o celkovú sumu 11 000,- Eur a presun medzi položkami na strane výdavkov 

v sume 6 219,- Eur. 

 

Uznesenie č. 95/2019 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef 

Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. 

Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 9 (Dotácia pre CVČ Mesta Liptovský Hrádok) 

Tento bod rokovania bol preložený zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného 2.10.2019 

z dôvodu podnetu poslancov o zaslanie žiadosti na Mesto L. Hrádok o informáciu, ktoré krúžky 

fungovali aj v období letných prázdnin. Podklad bol na obec doručený mailom, a poslancom 

následne odoslaný. 

Ing. Trnková poukázala na to, že krúžky končia v júni a začínajú začiatkom októbra. 
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Hlavná kontrolórka – navrhla ponechať sumu za dva mesiace pre potreby obce, a to na obecné 

akcie organizované pre deti. 

Starostka informovala, že na 4 mesiace na v žiadosti uvedený počet detí sa jedná o sumu 

doplatenia 722,12 Eur, v prípade 5 mesiacov sa jedná o sume 902,64 Eur. 

p. Šuchtár – neboli nám z Mesta L. Hrádok doručené relevantné podklady, ktoré sme požadovali  

p. Švec argumentoval, že deti môžu prísť aj v lete, učitelia sú v práci  

 

Poslanci po krátkej diskusii rozhodli, že schvália príspevok za 5 mesiacov - obec doplatí sumu 

vo výške 902,64 Eur, celková suma dotácie v roku 2019 bude 1 573,18 Eur. 

 

Uznesenie č. 96/2019 – schválenie zmeny zmluvných podmienok Zmluvy o poskytnutí dotácie 

z rozpočtu obce pre Mesto Liptovský Hrádok 

 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef 

Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef     Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. 

Eva Trnková  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 10 (VZN č. 5/2019 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady) 

Návrh VZN bol vyvesený na úradnej tabuli obce a websídle obce. Obdržali ho aj poslanci, 

pripomienku týkajúcu sa zníženia poplatku za komunálne odpady v stanovenom termíne poslal 

Mgr. Vladimír Švec. Večer pred konaním zasadnutia posielal ďalšiu pripomienku týkajúcu sa 

dane za užívanie verejného priestranstva – po termíne pripomienkovania.  

Ing. Trnková informovala, že sa uskutočnilo pracovné stretnutie poslancov, na ktorom boli 

prediskutované a navrhnuté jednotlivé sadzby daní a poplatkov. Sadzby dane z nehnuteľností sa 

niekoľko rokov neupravovali, úprava sa týka poplatku za odpad – v roku 2020 sa zo zákona 

zvyšuje poplatok za uloženie odpadu na skládku odpadov z 10 eur za tonu na 22 eur za tonu, je 

to zvýšenie o 120%. My nezvyšujeme poplatok o 120%, ale o cca 3 eurá. Po zverejnení návrhu 

sme sa dozvedeli, že aj Liptovský Hrádok zvyšuje poplatok za uloženie na ich skládku z 28 na 

32 eur za tonu. Z toho dôvodu navrhujeme zvýšiť sadzbu poplatku na 0,06 eur.  

Mgr. Švec navrhol, aby boli od poplatku oslobodení občania nad 70 rokov. Ing. Trnková 

poznamenala, že občania nad 70 rokov majú úľavu na dani zo stavieb, v ktorých bývajú. 

P. Veselovská informovala, že pri poplatku je určená hranica 62 rokov, ktorú nie je možné 

meniť, museli by byť oslobodení všetci občania nad 62 rokov. 

Ing. Trnková – vzhľadom k počtu obyvateľov v tomto vekovom pásme by sa jednalo o sumu cez 

3000 eur.  

P. starostka informovala, že v minulom roku sme vychádzali s poplatkom približne jedna 

k jednej. Tento rok pred tvorbou návrhu VZN sme mali výdavky vyššie už o 300 eur. Na budúci 

rok plánujeme urobiť prieskum aj v iných spoločnostiach zaoberajúcich sa odvozom odpadu 

(Brantner, Východná), ale tam zas narastie počet kilometrov. Tieto vozidlá budú musieť byť 

vybavené zariadením na váženie.  

P. starostka poznamenala, že pre pomoc dôchodcom máme pripravené každý rok poukážky 

v hodnote 10 eur, ktoré dostane každý občan nad 70 rokov. Na otázku Mgr. Šveca, kedy poslanci 

schvaľujú výšku tohto príspevku, starostka informovala, že podľa situácie v rozpočte sa táto 

suma môže v priebehu roka upraviť. Oslobodiť ľudí od poplatku by mohlo pôsobiť demotivujúco 

vzhľadom k separavaniu odpadu 
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P. Veselovská – čo sa týka platieb, starší ľudia sú zodpovednejší. Minulý mesiac sme museli 

zaplatiť za odvoz a uloženie znečistených plastov, ak sa to bude opakovať, budú sa dvíhať aj 

náklady. 

p. starostka informovala, že teraz nám Mesto Liptovský Hrádok posiela faktúry po každom 

vývoze a za jeden vývoz je to okolo 530 eur. Cez leto, keď sú tu chalupári, je to suma vyššia. 

Mgr. Švec navrhol vyzvať občanov, aby sa zbavili čo možno najväčšieho množstva odpadu ešte 

teraz, kým je lacnejší, lebo toto je len prvá vlna zdražovania poplatkov. 

P. starostka – zo skúseností vieme povedať, že nie občania našej obce, ale chalupári, ktorí si 

kúpia alebo prerábajú chalupy, nám zapĺňajú veľkoobjemové kontajnery. 

P. Veselovská - Mgr. Vladimír Švec poslal pripomienku týkajúcu sa zníženia poplatku za 

komunálne odpady o 30% pre chalupárov. My musíme vo VZN určiť podmienky, komu znížime 

poplatok a podklad, teda doklad, čím nám to preukáže. Chalupári nám nemajú čím preukázať, že 

sa nezdržiavali na území obce.  

Hlavná kontrolórka – chalupári platia poplatok z titulu práva užívať nehnuteľnosť. Podľa zákona 

by mali platiť za každú jednu nehnuteľnosť, ktorú na území obce vlastnia (aj za chalupu, aj za 

záhradu, aj za garáž, aj za hospodársku budovu atď). Z toho dôvodu zákonodarca dal do zákona 

možnosť požiadať o zníženie alebo odpustenie poplatku z dôvodu zmiernenia tvrdosti zákona. 

Keďže toto nemá byť uvedené vo VZN, lebo je to priamo v zákone, obec prijala kvôli objektivite 

uznesenie, podľa ktorého sa jednotlivé žiadosti posudzujú. 

P. Veselovská – aj keď sa v obci možno chalupár sám nezdržiava viac ako 90 dní, chodí sem celá 

jeho rodina, príbuzní, priatelia 

Mgr. Šuchtár – nemali by sme im poplatok vôbec odpúšťať 

Hlavná kontrolórka – naše VZN bolo na posúdení aj na prokuratúre a je v poriadku.  

p. starostka – všetky žiadosti zhromaždíme a potom jednotlivo posudzujeme v zmysle prijatého 

uznesenia 

P. Veselovská – navrhla ponechať text zníženia poplatku tak, ako bolo uvedené v návrhu VZN 

a v januári sa stretnúť a aktualizovať uznesenie na posudzovanie zníženia alebo odpustenia 

poplatku. K dani zo stavieb – predložila návrh na zvýšenie sadzby dane za garáže na 0,50 

eur/1m
2
. Po krátkej diskusii Ing. Trnková navrhla sadzbu 0,30 eur/1m

2
. Poslanci s  návrhom Ing. 

Trnkovej súhlasili. 

Mgr. Švec navrhol zaviesť daň za užívanie verejného priestranstva, a to za priestranstvá, na 

ktorých sú vraky alebo autá bez značiek, navrhol určiť vyššiu sadzbu dane, aby to odradilo 

občanov zaberať verejné priestranstvá 

Hlavná kontrolórka – takéto autá je potrebné považovať za odpad, zavedením takejto dane by 

obec legalizovala uloženie tohto odpadu na verejnom priestranstve. Tento problém odporúča 

riešiť pomocou využitia iných nástrojov, ktoré na to obec má. 

P. starostka dala hlasovať o zapracovanie pripomienok do VZN: 

pripomienka č. 1. – za doplnenie bodu týkajúceho sa zníženia poplatku do VZN bol Mgr. Švec, 

proti: Jozef Flajs, Marek Lesák,  Mgr. Jozef Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

pripomienka 2. - za doplnenie dane za užívanie verejného priestranstva do VZN bol Mgr. Švec, 

proti: Jozef Flajs, Marek Lesák,  Mgr. Jozef Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

 

Poslanci schválili zmeny oproti Návrhu VZN v týchto sadzbách: 

Sadzbu poplatku za komunálne odpady na sumu 0,06 eur za osobu a deň 

sadzbu dane za samostatne stojace garáže, stavby hromadných garáží a stavby hromadných 

garáží umiestnené pod zemou na 0,30 €/m
2
 

 

VZN prijaté, dodržaná 3/5 väčšina prítomných poslancov 

 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 -  Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef 

Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 
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Za: 5 - Jozef Flajs, Marek Lesák,  Mgr. Jozef Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková  

Proti: 1 - Mgr. Vladimír Švec  

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 11 (Schválenie ceny stacionára na rok 2020) 

Prijali sme návrh zmluvy zo  Spišskej katolíckej charity o príspevok  na jednu osobu z našej obce 

umiestnenú v dennom stacionári. V roku 2019 sme poskytovali príspevok 40,00 eur mesačne. 

Návrh zmluvy starostka upravila a poslala poslancom k pripomienkovaniu. Zároveň poslancov, 

ktorí vykonávajú túto funkciu prvé volebné obdobie, bližšie oboznámila s predmetom jednania. 

Ing. Trnková navrhla cenu 45 eur mesačne. 

Po krátkej diskusii poslanci schválili navrhovanú výšku príspevku 45 eur mesačne za osobu. 

 

Uznesenie č. 97/2019 – schválenie ceny za služby denného stacionára 

 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef 

Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. 

Eva Trnková  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 12 (Rozpočet obce na rok 2020) 

Návrh rozpočtu bol vyvesený na úradnej tabuli a websídle obce, zaslaný poslancom na 

pripomienkovanie – v stanovenom termíne poslanci nepredložili pripomienky a doplňujúce 

návrhy. Kontrolórka obce predložila stanovisko k rozpočtu, ktoré bolo poslancom doručené.  

Ing. Trnková – je pozitívne, že rozpočet sa môže v priebehu roka upravovať rozpočtovými 

opatreniami, je živým dokumentom. 

Mgr. Šuchtár  – informoval sa ohľadom rekonštrukcie kultúrneho domu – informáciu podala 

starostka – neboli sme podporení v predložených žiadostiach o dotáciu. Po splatení úveru na 

technickú vybavenosť PD Vavrišan by sme mohli riešiť rekonštrukciu kultúrneho domu 

z vlastných zdrojov – prieskum možnosti poskytnutia úveru.  

Mgr. Šuchtár - treba sledovať eurofondy 

Hlavná kontrolórka – poslanci si musia uvedomiť, aký majetok má obec, rozhodnúť o jeho 

využití nielen z hľadiska hospodárnosti, ale aj podľa toho, aký prinesie úžitok pre činnosť obce 

a jej obyvateľov 

p. Trepáč – eurofondy sa sledujú stále, ale často nie sme podporení 

p. starostka – objasnila, že sa musí posudzovať, na čo je výzva určená a nie vždy sa obec môže 

do jednotlivých výziev zapojiť, nakoľko podmienky určené vo výzvach nie sú zamerané na naše 

potreby. Väčšinou sa jedná o zmenu typu vykurovania budov z pevného paliva na plyn alebo 

elektriku, príp. fotovoltaiku. 

 

Uznesenie č. 98/2019 – schválenie rozpočtu obce na rok 2020 - 2022 

 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef 

Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. 

Eva Trnková  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 
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K bodu 13 (vysporiadanie vlastníckych práv k pozemkom v lokalite Za Mlynom) 

Z dôvodu zrealizovania obnovy dedičského konania a pokračovania vo vysporiadaní pozemkov 

od vlastníkov, ktorí nesúhlasili so schválenou kúpnou cenou, je potrebné schváliť cenu za m
2
 na 

základe vyhotoveného znaleckého posudku s následným oslovením týchto vlastníkov 

a navrhnutím ďalších postupov, odkonzultovaných s advokátkou splnomocnenou k zastupovaniu 

v právnych veciach. 

V danej lokalite po týchto úkonoch budú pozemky vo vlastníctve obce a Slovenského 

pozemkového fondu, kde pripravujeme podklady k zaslaniu žiadosti na prevod pozemkov 

v správe SPF. 

Po zrealizovaní obnovy dedičského konania bude oslovená p. Lenka Laheye na uzatvorenie 

kúpnej zmluvy pozemkov v uvedenej lokalite s rovnakými podmienkami schválenými 

uznesením č. 19/2019 zo dňa 20.02.2019.  

 

Uznesenie č. 99/2019 – schválenie kúpy pozemkov po obnove dedičského konania od p. Lenky 

Laheye 

 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef 

Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef  Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. 

Eva Trnková  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Uznesenie č. 100/2019 – schválenie zmluvných podmienok kúpy pozemkov na základe 

znaleckého posudku  

 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef 

Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. 

Eva Trnková  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 14 (interpelácie poslancov, rôzne) 

- K rozsvieteniu vianočného stromčeka - informovala starostka o príprave akcie a o pozvaní 

občanov, ktorí sa podieľali na zabezpečovaní obecných akcií a vykonávaní prác pre obec na 

kapustnicu 

Z rokovania sa ospravedlnila hlavná kontrolórka, ktorá opustila rokovaciu miestnosť o 18,40 h 

- Starostka informovala o pokračujúcich prácach na rekonštrukcii hasičskej zbrojnice 

- Žiadosť o kúpu pozemku od Urbárskeho spolku vo Vavrišove – vzhľadom k tomu, že 

žiadosť bola doručená jeden deň pred rokovaním, bude sa o nej rokovať na ďalšom 

zastupiteľstve 

- Starostka informovala, že plánujeme osloviť p. Milana Dzuriaka o odkúpenie pozemku vo 

vlastníctve obce, ktorý dlhodobo užíva, prípadne sa uzatvorí nájomný vzťah 

OZ schválilo predaj pozemku, prípadne prenájom 

 

Uznesenie č. 101/2019 – schválenie neupotrebiteľnosti nehnuteľného majetku vo vlastníctve 

obce KN-E 2003/6 na LV 1126  
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Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef 

Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. 

Eva Trnková  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Uznesenie č. 102/2019 – schválenie zmluvných podmienok predaja/nájmu pozemku p. Milanovi 

Dzuriakovi a p. Lýdii Dzuriakovej 

Kúpna cena 1,32 eur/m
2
 

Cena nájmu 0,30eur/ m
2
/rok  

 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef 

Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. 

Eva Trnková  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

- Starostka informovala, že ju oslovil zástupca ECAV ohľadom odkúpenia budovy MŠ – 

presun na ďalšie rokovanie zastupiteľstva 

- Starostka obce informovala o žiadosti spoločnosti Biblický park na odkúpenie pozemkov 

vo vlastníctve obce – poslanci nemajú záujem predať pozemky na účel uvedený v žiadosti 

- Starostka informovala, že plánujeme osloviť občanov na zjednanie nápravy ohľadom 

úpravy priestranstva pred domami v ich vlastníctve – odstránenie makadamu, dodržanie 

vjazdu  

Podklady k predchádzajúcim informáciám poslanci dostali mailom  

- Mgr. Šuchtár – informoval sa ohľadom spoločného PHSR obcí Horného Liptova, kde 

obecné zastupiteľstvo na zasadnutí k schváleniu tohoto dokumentu dopĺňalo úpravu 

miestneho potoka. P. starostka vysvetlila, že zapracované do PHSR to bolo z dôvodu 

možnosti realizovať tieto úpravy v budúcnosti, oporu v dokumente pri podaní žiadosti 

v prípade vyhlásenia výziev. Pre obec však nevyplýva povinnosť realizovať úpravu do 

určitého dátumu. 

- P. starostka informovala, že sme podali žiadosť o registráciu na 2 x malú kompostáreň do 

100 ton, jedna by bola v areáli cintorína, druhá v areáli nad družstvom 

- p. Trepáč navrhol prerokovať odmenu hlavnej kontrolórke za vykonanú prácu, informoval, 

že s odmenou môžeme ísť na hranicu 30% mesačného platu hlavnej kontrolórky. 

Navrhol sumu 300 eur, vyplatenú pri mzde za mesiac november. Poslanci jeho návrh 

schválili. 

 

Uznesenie č. 103/2019 – odmena kontrolórke 

 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef 

Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. 

Eva Trnková  
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Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

- p. Trepáč navrhol prerokovať odmenu starostke obce za vykonanú prácu.  

Navrhol zvýšiť sumu percenta z 25% o 10%, t.j. na 35%. 

Ing. Trnková navrhla jednorazovú odmenu za rok 2019 v sume 300 – 400 eur. 

Poslanci schválili sumu 400 eur, formou navýšenia % k platu – rozdelenú a  vyplatenú vo 

výplatnom termíne za mesiac december a január. 

 

Uznesenie č. 104/2019 – odmena starostke obce 

 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef 

Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 6 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. 

Eva Trnková  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Zasadnutie ukončené o 19:45 hod.  

Vo Vavrišove 04.12.2019 

Zapísala: Martina Veselovská 

 

Ľubica Chlebová 

      starostka 

Overovatelia:  

.......................................... 

............................................. 

 

 


